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طرح احداث جاده جدید دالکی- 
کنارتخته ۳۴ درصد پیشرفت 

فیزیکی دارد

مدیرکل راه و شهرسازی استان بوشهر گفت: 
طرح احداث دالکی - کنارتخته در این استان ۳۴ 
درصد پیشرفت فیزیکی دارد.  به گزارش اداره 
 ارتباطات و اطلاع رسانی راه و شهرسازی بوشهر 
سید محمود دستغیبی درحاشیه بازدید معاون 
اجرایی رئیس جمهور از طرح یاد شده اظهار کرد: 
طول باند دوم محور دالکی - کنارتخته ۱۸ کیلومتر 
است که با اتمام آن مسیر ۲۹ کیلومتری کنونی 
را ۱۰ کیلومتر کوتاه می کند. دستغیبی بیان کرد: 
برای اتمام این مسیر در مجموع ۱۵ هزار میلیارد 
ریال اعتبار نیاز است که تامین آن به اتمام این 
طرح در دولت سیزدهم کمک شایانی خواهد 
کنارتخته   - دالکی  محور  داد:  ادامه  وی  کرد. 
روزهای  در  بویژه  تردد  ترافیک  دارای  دیرباز  از 
تعطیل بوده که با اتمام باند جدید، این معضل 
دیرینه را برای استان های جنوبی کشور و بویژه 
دستغیبی  می کند.  برطرف  فارس  و  بوشهر 
گفت: سالانه بین ۳۰ تا ۴۰ نفر جان خود را در 
مسیر دالکی - کنارتخته از دست می دهند که با 
اجرای باند دوم تلفات محور یاد شده به حداقل 
می رسد. وی افزود: در سال های اخیر به شکل 
متوسط در تعطیلات نوروز چهار میلیون تردد 
کنارتخته   - دالکی  محور  در  برگشت(  و  )رفت 
انجام می شود که این میزان تردد اجرای هر چه 

سریع تر طرح را ضرورت بخشیده است. 

افتتاحیه طرح کارآفرینی و اقتصاد 
مقاومتی در چهارمحال و بختیاری

سراسر  با  همزمان  مولوی  محمود  شهرکرد 
گروه  اجرایی  طرح   ۱۴ افتتاحیه  آیین  و  کشور 
اقتصاد مردمی ، بهره برداری از ۱۱ هکتار اراضی 
کشاورزی در  استان چهارمحال و بختیاری با 
هدف افزایش بهره وری، آغاز شد .   سردار علی 
افضلی جانشین فرمانده سپاه حضرت قمربنی 
هاشم علیه السلام گفت: در راستای تدابیر و 
فرامین مقام معظم رهبری و اقتصاد مقاومتی، 
بنیاد  ذیل  مقاومتی  اقتصاد  گروه  بحمدالله 
تعاوت بسیج فعالیت خودش را قریب به مدت 
یک سال و نیم پیش از دیماه ۱۴۰۱ ، با فعال 
کردن چهار شرکت برجسته و مهم شروع کرده 
است. سردار افضلی، با اشاره به اجرای طرحی 
با عنوان "از مردم، برای مردم"  افزود: حدود ۱۰ 
مؤسسه و شرکت مختلف  در استان چهارمحال 
و بختیاری این فعالیت ها را دنبال می کنند؛ که 
مهم ترین آنها شرکت های رشد پایدار ایرانیان، 
نوین  یاس  شرکت  افق،  نیلگون  کرانه  شرکت 
پارسه و شرکت بین المللی نصر می باشند. وی 
ادامه داد: این شرکت ها در راستای اقدامات بهره 
برداری و افزایش بهره وری در زمینه های زارعت، 
باغبانی، دامپروری و رفع گلوگاه های موجود، 
تشویق و ترغیب مردم برای حضور در این عرصه 
بکارگیری مردم   به مردم و  اعتماد  با هدف  ها 
تحت عنوان طرحی با نام "از مردم، برای مردم" 
خاطرنشان  افضلی  سردار  کنند.  می  فعالیت 
زمینه  در  مؤسسات  و  ها  شرکت  این  کرد: 
آموزش مردم، ارائه مشاوره توسط کارشناسان در 
راستای افزایش بهره وری کمک می کنند. رامین 
طباطبایی قائم مقام شرکت کرانه نیلگون افق نیز 
در حاشیه این جلسه گفت: گروه اقتصاد مردمی 
ذیل بنیاد تعاون بسیج با هدف رفع گلوگاهی و 
افزایش بهره وری و پایدار سازی مشاغل در حوزه 
های کشاورزی، زراعی، باغی، دامی و شیلات از 

سال ۱۴۰۱ شروع به فعالیت کرده است.
وی افزود: در حال حاضر در استان چهارمحال 
و بختیاری منطقه وردنجان مزرعه ۱۱ هکتاری 
فعالیت خودش را شروع کرده برای اینکه در این 
مزرعه الگوسازی شود و در نهایت بتوانیم این 

الگوها را بین کشاورزان منطقه انتشار دهیم.
تواند  می  کشاورز  هر  داد:  ادامه  طباطبایی 
اقتصاد  گروه  اینترنتی  پایگاه  به  مراجعه  با 
توجه  با   )www.kikparseh.com( مردمی 
به امکاناتی که خودش دارد، نیازهایی که برای 
بهتر شدن مشاغل خودشان و بهتر شدن بهره 
از   و  کنند  زراعی خویش شناسایی  زمین  وری 
کارشناسان شرکت، برای بازدید از زمین معرفی 
شده درخواست کنند تا برای رفع نیازهای آنها 

اقدام شود.

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
خوزستان:

هنرمند دغدغه مند نمی تواند 
درخصوص انتخابات بی تفاوت باشد

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان 
با بیان اینکه با بیان اینکه هنرمندان در ترغیب 
انتخابات،  در  حداکثری  مشارکت  به  مردم 
مسوولیت دارند، گفت: عدم مشارکت با انتخاب 
نماینده ای ضعیف برابر است چرا که کسی از 
حق رای خود استفاده نمی کند در واقع در حال 

انتخاب نماینده ای ضعیف در مجلس است.
و  فرهنگ  کل  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به 
ارشاد اسلامی خوزستان، مجید منادی در نشست 
صمیمی با انجمن های فرهنگی و هنری و فعالان 
اداره  نشست های  سالن  در  دزفول  رسانه ای 
داشت:  اظهار  دزفول،  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ 
هنر  و  فرهنگ  بخش های  سایر  مانند  رسانه ها 
باید نسبت به بیمه نیروها و خبرنگاران خود اقدام 
کنند و در این راستا وزارت ارشاد کمک هایی در 
نظر گرفته است که باید از این امتیازهای قانونی 
وی  کرد.  استفاده  شرایط  این  ساماندهی  برای 
کنگره ملی ۲۴ شهید خوزستان و جشن های نیمه 
شعبان را ۲ رویدادفرهنگی مهم پیش رو دانست و 
ادامه داد: خوزستان معراج شهداست که تعدادی 
زیادی از شهدای جنگ تحمیلی در این سرزمین 
آسمانی شدند و این موجب شده تا کنگره شهدای 
خوزستان تنها کنگره شهدا در کشور باشد که به 
صورت ملی برگزار می شود.وی با بیان اینکه بیش 
از ۱۰۰ هزار نفر در کشور و بیش از ۱۰ هزار نفر 
در خوزستان عضو صندوق هنر هستند، افزود: 
صندوق اعتباری هنر در حال ارایه خدمت به کل 
خانواده وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی است که 
لازمه بهره گیری از این خدمات ثبت نام و ارایه 
مدارک لازم است. مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
خوزستان با بیان اینکه هیچ محددیتی از طرف این 
اداره کل برای برگزاری رویدادهای فرهنگی و هنری 
وجود  استان  در  قانونی  ضوابط  تمام  رعایت  با 
اصلی  رویکرد  فرهنگی  بیان کرد: عدالت  ندارد، 
اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان است و 
در این مسیر اعتبارات بر اساس ظرفیت ها، نیازها 
و کمبودهای هر شهرستان توزیع می شود. منادی 
با بیان اینکه تغییر دولت و مدیران باید منجر به 
تغییر در روش مدیریتی و تحول نیز شود، گفت: 
ساختمان های  و  طرح ها  رویدادها،  از  بسیاری 
فرهنگی در خوزستان سال ها تعطیل و یا بدون 
استفاده رها شده بود که تعدادی از آنها طی چند 
ماه اخیر فعال و فعال سازی سایر این رویدادها 
و زیرساخت های فرهنگی به عنوان اولویت در 
دستور کار است. مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
با  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  خوزستان 
بیان اینکه بخش فرهنگ، هنر و رسانه شهرستان 
دزفول در حال تحول است گفت: همگرایی موجود 
میان مسوولان این شهرستان فرصت کم نظیری 
برای کارهای بزرگ فرهنگی و هنری در دزفول را 
اینکه مجتمع  بیان  با  فراهم کرده است. منادی 
سینمایی دزفول سال ها تعطیل بود که با تلاش 
شبانه روزی تمام مجموعه شهرستان این مجتمع 
بار دیگر میزبان علاقمندان به هنر شد، افزود: این 
مجتمع فرهنگی به عنوان یکی از زیرساخت های 
مهم فرهنگی وهنری در شمال خوزستان به عنوان 
اولویت در دستور کار قرار گرفت و طی چند هفته 
دزفول شهری  کرد:  تاکید  وی  نهایی شد.  اخیر 
ملی و دارای ظرفیت های مهم فرهنگی و هنری 
در سطح کشور است که استفاده از این ظرفیت 
ها می تواند موجب تحول در تولیدات فرهنگی و 

هنری حداقل در استان شود. 
خوزستان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
نمی تواند  دغدغه مند  هنرمند  اینکه  بر  تاکید  با 
عدم  گفت:  باشد،  بی تفاوت  انتخابات  پیرامون 
مشارکت با انتخاب نماینده ای ضعیف برابر است 
چرا که کسی از حق رای خود استفاده نمی کند در 
واقع در حال انتخاب نماینده ای ضعیف در مجلس 
است. وی با بیان اینکه هنرمندان در ترغیب مردم 
انتخابات، مسوولیت  به مشارکت حداکثری در 
برای  هنری  ابزارهای  تمام  کرد:  بیان  دارند 
بسترسازی مشارکت حداکثری مردم در انتخابات 
باید به کار گرفته شود. وی در پایان خاطرنشان 
از  حداکثری  گیری  بهره  و  فعال سازی  کرد: 
زیرساخت های فرهنگی موجود اولویت دارد و باید 
از این ظرفیت ها و زیرساخت های موجود نهایت 

بهره گیری انجام شود.

امیر تقی زاده با تشریح فعالیت ها و برنامه های 
این معاونت به مناسبت میلاد حضرت علی اکبر و 
روز جوان، اظهار کرد: قانون فعلی حمایت از جوانی 
جمعیت نیز زنان شاغل را در بر می گیرد که به دلیل 
مشغله کاری، تمایلی برای فرزندآوری ندارند و بیشتر 

به یک بچه اکتفا می کنند.
وی ادامه داد: این قانون باید روی زنان خانه دار 
تمرکز کند که شرایط و تمایل بیشتری به فرزندآوری 
دارند و این رویه باید به طور ثابت ادامه یابد و بجای 
تغییر، باید تقویت شود. تقی زاده به برنامه های 
معاونت جوانان اداره کل ورزش و جوانان آذربایجان 
شرقی در هفته جوان و دستاوردهای این معاونت در 
طول یکسال گذشته اشاره کرد و گفت: سی ام بهمن 
تا ششم اسفند ماه هفته جوان نامگذاری شده که 
برنامه های گرامیداشت این هفته از سی ام بهمن 
- با همایش ایده یابی و کار تیمی آغاز می شود و با 
همایش سرباز جوان در ۵۰ یگان مسلح مستقر در 

استان ادامه می یابد.
تقی زاده با بیان اینکه شعار امسال هفته جوان 
شده  تعیین  پیشرفت"  پرچمدار   ، ایرانی  "جوان 
است، گفت: یکی از برنامه هایی که در طول این 
هفته برگزار می شود تجلیل از جوانان برتر استان 
در محورهای مختلف است که با همکاری دستگاه 
های مختلف انتخاب شده اند. وی ادامه داد: برای 
برگزاری جشنواره معرفی جوانان برتر استان،۱۱۷ نفر 
این  اند که  یافته  شناسایی و به مرحله داوری راه 
تعداد از سوی ۵۶ داور مورد ارزیابی قرار گرفته اند و 
۳۰ جوان برتر در ۱۰ محور فرهنگی، اجتماعی، علمی 

و اقتصادی انتخاب و معرفی خواهند شد.
تقی زاده افزود: این جوانان در رشته های قرآن 
و خادم اهل بیت، ادبیات، فیلم، موسیقی، کنشگر 
بنیان، ورزش،  دانش  کارآفرینی،  ای،  فعال رسانه 
فعالیت های اجتماعی و جهادگری به عنوان جوانان 

برتر استان به جشنواره ملی معرفی خواهند شد.
وی اضافه کرد: باید به جوانان بها داده شود و در 
این میان حضور خیران و ایجاد بنیاد ملی جوانان در 

استان ضروری است.
ورزش  کل  اداره   جوانان  و  فرهنگی  امور  معاون 
های  برنامه  اهداف  به  آذربایجان شرقی  جوانان  و 
گرامیداشت هفته جوان در استان اشاره کرد و گفت: 
این برنامه ها در سه محور ارائه خدمات به جوانان، 

آشنایی جوانان با هویت انقلاب اسلامی و آشنایی 
جامعه با جوانان و بر اساس ارتقا نشاط و هویت 

آفرینی برگزار می شوند.
در  جوانان  جایگاه  تقویت  داد:  ادامه  زاده  تقی 
افکار عمومی، توجه مسئولان به مسائل جوانان و 
اهتمام برای رفع آنها، توانمندسازی جوانان و ایجاد 
خودباوری در آنها و ایجاد ارتباط سازنده میان جوانان 
و مسئولان از دیگر اهدافی است که این معاونت در 

ارتباط با جوانان پیگیری می کند.
این معاونت در  اقدامات  به مهمترین  تقی زاده 
سال جاری اشاره کرد و گفت: در حوزه ساماندهی 
اجتماعی،  و همچنین مشارکت های  امور جوانان 
۱۱۲ میلیارد و ۶۰۰ میلیون ریال تسهیلات به جوانان 

تخصیص یافته که این تسهیلات از محل هدفمند 
سازی یارانه ها، تبصره ۱۶ و ۱۸ است.

وی ادامه داد: نگاه حمایتی نسبت به سمن ها 
وجود دارد و از ایده های آنها حمایت می کنیم در 
سال جاری ۱۱ میلیارد و ۲۸۰ میلیون ریال به طرح ها 
و ایده های سمن ها تخصیص یافته که تاکنون چهار 

میلیارد ریال به ۳۳ طرح پرداخت شده است.
محل  از  نیز  ریال  میلیارد   ۴۲ افزود:  زاده  تقی 
کارآفرین  راه صندوق  از  و  ها  یارانه  هدفمندسازی 
امید برای ۵۹ طرح تسهیلات داده شده است و از 
محل تبصره ۱۶ و ۱۸ نیز که از سوی اداره کار تایید و 
استانداری پرداخت می شود ۶۸ میلیارد ریال برای ۱۸ 

طرح تصویب و پرداخت شد.

معاون امور جوانان اداره کل ورزش و جوانان استان 
به اهمیت دوره های مهارت افزایی در دوران جوانی 
اشاره کرد و گفت: این معاونت با برگزاری دوره های 
مهارت افزایی در ۱۵۰ مدرسه دخترانه و مهارت افزایی 
آگاهی  دنبال  به  ها،  پادگان  در  زندگی  و رهنمون 

بخشی به این قشر در آستانه ازدواج است.
تقی زاده ادامه داد: ۲۶ هزار سرباز در استان از 
این آموزش ها در سالجاری بهره مند شده اند ضمن 
اوقات  این معاونت در زمینه نحوه گذراندن  اینکه 
فراغت در پادگان ها نیز وارد شده و نسبت تجهیز 
مشاوره  ارایه  و  ها  پادگان  در  ورزشی  های  سالن 
رایگان برای سربازان و خانواده هایی که در خانه های 

سازمانی مستقرند، اقدام کرده است.

معاون جوانان اداره  کل ورزش و جوانان استان:

۳۰ جوان برتر آذربایجان شرقی انتخاب و تجلیل می شوند
آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: معاون امور فرهنگی و جوانان اداره کل ورزش و جوانان آذربایجان  شرقی با تاکید بر اینکه سیاست های جمعیتی 

باید ثابت و مدون باشد، گفت: متاسفانه در کمتر از ۱۰۰ سال گذشته چهار بار این سیاست را تغییر داده ایم.

باید به جوانان 
بها داده شود 

و در این میان 
حضور خیران 
و ایجاد بنیاد 

ملی جوانان در 
استان ضروری 

است

مدیر منطقه 8 عملیات انتقال گاز:
انتقال پایدار گاز نیازمند برنامه محوری و كار تیمی است

آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز، در حاشیه 
برنامه گرامیداشت دهه مبارك فجر، كار تیمی و برنامه محوری را پیش نیاز 
انتقال پایدار گاز دانست. فیروز خدائی، در جمع خانواده های تاسیسات و 
مراكز بهره برداری كه در استان اردبیل برگزار شد، گفت: فعالیت شبانه 
روزی کارکنان بویژه در مناطق سردسیر و یخبندان، نمونه بارز ایثار و 
فداکاری درایجاد آرامش و آسایش هموطنانمان بوده و همه باید تلاش 
نمائیم تا این انرژی پاک، بدون کوچکترین خللی به مصارف خانگی و 
صنعتی انتقال یابد. خدائی، با تاكید بر اینكه در حال حاضر همكاری و 
همدلی خوبی در بین كاركنان وجود دارد، افزود: با تعامل سازنده، تشریك 
مساعی، همگرایی، همفكری و همچنین استفاده حداكثری از امكانات و ظرفیت ها، 
میتوان بطور كامل اهداف سازمان را محقق كرد. مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز به شعار دهه مبارك فجر 
سالجاری " جشن ملی، مشاركت پرشور و آینده ای روشن " اشاره كرد و اظهار داشت: پاسداری و پاسداشت 
ایران اسلامی با تلاش برای تامین پایدار گاز كه همواره از اهداف و اركان جهت ساز این منطقه عملیاتی بوده، 
تحقق یافته و زمینه را برای رشد و توسعه چشمگیر جامعه هموار می نماید. در ادامه سرهنگ حبیب زاده، 
فرمانده سپاه اردبیل ضمن تبریك اعیاد شعبانیه و دهه مبارك فجر گفت: از بدو پیروزی انقلاب اسلامی 
توطئه های فراوانی علیه نظام مقدس صورت گرفته و دشمن چشم طمع به مملكت ما را دارد. حبیب زاده 
افزود: دشمنان نظام مقدس جمهوری اسلامی با استفاده از ترفندهای رنگارنگ قصد ضربه زدن به نظام 
و سرنگونی آن را در برنامه های پلید خود داشته و دارد. فرمانده سپاه استان اردبیل بر مشاركت حداكثری 
مردم در انتخابات تاكید كرد و ادامه داد: دشمنان به دنبال بی ثبات سازی كشور با كاهش مشاركت در 
انتخابات هستند، این ملت، همیشه پشتیبان نظام بوده و با بصیرت و حضور گسترده در انتخابات بار دیگر 
در مقابل تمام چالش ها و توطئه های دشمنان ایستادگی نموده و نقشه های شوم آنها را خنثی خواهند کرد.

دبیرکل جمعیت هلال احمر جمهوری اسلامی ایران خبر داد
افتتاح مدرسه هوشمند نمادرس در جمعیت هلال احمر بام ایران

شهرکرد محمود مولوی  : نخستین مدرسه هوشمند نمادرس )متاورس( در 
جمعیت هلال احمر شهرستان شهرکرد افتتاح شد. یعقوب سلیمانی  
دبیرکل جمعیت هلال احمر جمهوری اسلامی ایران گفت: نخستین 
و  استان چهارمحال  نمادرس)متاورس( جمعیت  مدرسه هوشمند 
بختیاری در شهرکرد افتتاح شد. وی افزود: در این مدرسه با استفاده 
از دوربین های واقعیت مجازی، آموزش های خود مراقبتی و دیگر 
متاورس  کرد:  اضافه  شد.سلیمانی   خواهد  ارائه  افراد  به  مراقبتی 
)Metaverse( یک فضای دیجیتال سه بعدی است که با استفاده از 
تکنولوژی هایی مانند واقعیت مجازی و واقعیت افزوده، زندگی آنلاین 
انسان را با زندگی واقعی و شبیه سازی شده او ترکیب می کند ، در واقع از طریق 
این تکنولوژی، اینترنتی که امروز در حال استفاده از آن هستیم، در یک فضای واقعیت مجازی در 
دسترس خواهد بود. وی گفت: متاورس از طریق رابط های سخت افزاری و نرم افزاری خود، حواس 
انسانی مانند بینایی، شنوایی و حتی لامسه را با اینترنت ادغام و درگیر می کند که در این دنیای مجازی، 
بسیاری از امور دنیای واقعی به شکل شبیه سازی شده، قابل انجام هستند و بستر بسیار مناسبی برای 
آموزش دانش آموزان در بحث دادرس و آموزش های امدادونجات خواهد بود. سلیمانی اظهار داشت: 
این مدرسه مجازی با استفاده از عینک های سه بعدی واقعیت مجازی )VR(، دانش آموزان در شرایطی 
شبیه سیل یا زلزله واقعی قرار می گیرند و نحوه رویارویی با حوادث و مخاطرات از جمله پناهگیری و 
خروج اضطراری با رویکرد مانور زلزله و یا سیلاب را آموزش می بینند. وی ادامه داد: دنیای امروز تنوع 
آموزش ها را با توجه به تقاضاهای مختلف می طلبد و دستگاه های اجرایی از جمله هلال احمر برای اینکه 
بتواند در جذب و نگهداشت جوانان و پرورش فکری و فرهنگی آنها موفق باشد باید با تکنولوژی روز و 
خواسته های نسل جوان و جدید به پیش بروند و این مدرسه نیز با همین رویکرد راه اندازی شده است.

طی آیینی با حضور ویدیو کنفرانسی رییس دولت سیزدهم آغاز شد
عملیات اجرایی ۲۲۸۰ واحد مسکونی برای دانشگاهیان البرزی

طی آیینی با حضور ویدیو کنفرانسی رییس دولت سیزدهم، عملیات اجرایی 
ساخت ۲۲۸۰ واحد مسکونی برای دانشگاهیان استان البرز با دستور 

رئیس جمهور آغاز شد.
حاشیه  در  امروز  عصر  البرز،  استاندار  عبداللهی،  مجتبی 
چهاردهمین جلسه شورای عالی مسکن و مراسم آغاز عملیات اجرایی 
ساخت ۲ هزار و ۲۸۰ واحد مسکونی ویژه فرهنگیان که روز شنبه ۲۸ 
بهمن ماه ۱۴۰۲ در محل دانشگاه دولتی کرج با حضور رئیس جمهور 

محترم و وزیر محترم راه و شهرسازی به صورت
ویدئو کنفرانس برگزار شد، ضمن تبریک اعیاد شعبانیه، افزود: نهضت 
ملی مسکن از جمله برنامه ها و رویکردهای بسیار مهم دولت محترم سیزدهم 
در راستای خانه دار شدن اقشار کم درآمد جامعه است.وی ادامه داد: بر این اساس سهم استان البرز 

باید در قالب این طرح ظرف ۴ سال ۱۰۰ هزار مسکن تولید و تامین کند.
عبداللهی گفت: در راستای جانمایی و تامین زمین در استان روند خوبی را طی کرده و در زمره 
استانهای برتر کشور هستیم.وی افزود: امروز نیز در تعاقب سیاست های دولت سیزدهم در خصوص 
تامین مسکن برای فعالان عرصه علم در کشور، در ۲ دانشگاه علامه و هنر استان البرز اقدام بزرگی 
شکل گرفت. استاندار البرز گفت: در ۸ هکتار اراضی دانشگاه هنر کرج ۷۱۵ واحد مسکونی و در ۱۰ 
هکتار اراضی دانشگاه علامه طباطبایی کرج حدود هزار و ۵۶۵ واحد مسکونی در دستور ساخت قرار 
گرفته است. وی افزود: عملیات اجرایی ساخت این واحدها با برگزاری جلسات و کارگروه های تخصصی 

در کمترین زمان ممکن آغاز خواهد شد.
عبداللهی گفت: از سایر دانشگاه های استان نیز دعوت می شود که در صورت امکان نسبت به پیش 

بینی اراضی مناسب جهت ساخت واحد مسکونی اقدام کنند.

وزیر اقتصاد مطرح کرد:

وبخش  دولت  گفتگوی  شورای  نشست  وششمین  هشتاد 
خصوصی استان هرمزگان با حضور وزیر اقتصاد و دارایی و وزیر 

تعاون، کار و رفاه اجتماعی در اتاق بازرگانی هرمزگان برگزار شد.
دکتر سید احسان خاندوزی وزیر امور اقتصادی ودارایی و سید 
دومین  در  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر  مرتضوی  صولت 
سفر استانی رییس جمهور و هیات دولت به هرمزگان در نشست 
شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی این استان که با حضور 
نمایندگان مردم بندرعباس در مجلس شورای اسلامی، رؤسای کل 
گمرک و جمع آوری و فروش اموال تملیکی، بانک تجارت،رفاه ، 
مدیران اقتصادی استان و فعالان بخش خصوصی این استان برگزار 
شد، حضور یافتند. در این نشست نمایندگان بخش خصوصی در 
بخش های مختلف اقتصادی هرمزگان مشکلات پیش روی کسب 

و کار های خود را مطرح کردند.
وزیر اقتصاد نیز در این مراسم با تبریک ایام ا…دهه فجر و تشکر 
اتاق بازرگانی برای برگزاری نشست دولت و بخش خصوصی  از 
گفت: مسیر دولت فعلی در دوسال اخیر برخلاف مسیر گذشته که 
اقتصادمان متکی بر درآمد نفت بود ، قرار دارد که مسیری سخت 

است و برخلاف عادت تاریخی گذشته است.
رئیس  دستور  براساس  کرد:  تصریح  خاندوزی  سیداحسان 
جمهوری بایستی کمک کنیم تسریع در فضای سرمایه گذاری و 

محیط کسب و کار اتفاق بیفتد واز فعالان اقتصادی حمایت کنیم.
خاندوزی در پاسخ به گلایه فعالان اقتصادی از بخشنامه های خلق 
الساعه تاکید کرد : بخشنامه های گمرکی در سال جاری نسبت به 
سال گذشته نصف شده است و تلاش می شود این میزان همچنان 

کاهش یابد تا باعث غافلگیری تولیدکنندگان و صادرکنندگان نشود .
و  اقتصادی  فعالان  از  برخی  گلایه  خصوص  در  همچنین  وی 
از  برخی  نامناسب  برخوردهای  از  استان  بازرگانی  اتاق  نماینده 
مالیاتی  مودیان  و  بخش خصوصی  با  بایستی  گفت:  ها  دستگاه 
تعامل مناسبی وجود داشته باشد و با کسانی که رفتار نامناسبی با 
مودیان داشته اند ،نیز بایستی برخورد شود تا از تکرار این رفتارها 
جلوگیری شود. وی تاکید کرد : با تعامل مشترک بخش خصوصی 
و دولت ،بازار به ثبات می رسد و ثبات اقتصادی برقرار می شود و 
دولت این تعامل را از بخش خصوصی درخواست دارد تا کمترین 

فشار بر مردم وارد شود.
نماینده مردم بندرعباس در مجلس شورای اسلامی مطرح کرد: 

مناطق آزاد برای نظارت بیشتر باید زیر نظر وزارت اقتصاد و دارایی 
باشند

نماینده مردم بندرعباس در مجلس شورای اسلامی گفت: مناطق 
آزاد بایستی زیرنظر وزارت اقتصاد و دارایی باشد تا این وزارتخانه و 
نمایندگان مجلس بهتر بتوانند نظارت کنند، زیرا در حال حاضر 

مشکلات در این حوزه زیاد است.
احمد مرادی نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی 
فعالان اقتصادی  پاسخگوی  که  اقتصاد  وزیر  از  قدردانی  با  نیز 
بودند؛ تاکید کرد: بازرگانان جزو شریف ترین اقشار جامعه هستند 
وبایستی مشکلات شان برطرف شود و مشکلات طرح شده توسط 

آنها قابل حل است.
وی گفت: مناطق آزاد بایستی زیرنظر وزارت اقتصاد ودارایی باشد 
تا این وزارتخانه و نمایندگان مجلس بهتر بتوانند نظارت کند. زیرا در 

حال حاضر مشکلات در این حوزه زیاد است.
وی با اشاره به مشکلات مطرح شده سرمایه گذاران در منطقه آزاد 
قشم گفت: چرا بایستی یک وزارتخانه مجوزی را برای سرمایه گذار 
صادر کند و بعد از سرمایه گذاری ، منطقه آزاد اقدام به شکایت 

قضایی و تلاش برای محکومیت سرمایه گذاران کند ؟
وی گفت: مدیران اقتصادی استان به غیر از منطقه آزاد قشم 
شده  وارد  خودروهای  پلاک گذاری  درحوزه  دارند،  خوبی  عملکرد 

همچنان در منطقه آزاد قشم مشکل وجود دارد.
فعالان  مالیاتی  های  اظهارنامه  مشکلات  خصوص  در  مرادی 
اقتصادی مربوط به سال های ۹۰تا ۹۴ گفت: تجار مقصر نیستند 
و منطقه آزاد در آن  سال ها اعلام کرده بود که فعالان اقتصادی 
اظهارنامه ارائه ندهند که در این بخش بایستی از طریق سران قوا 
این مشکل برطرف شود. وی گفت: بنکداران ۳درصد سود می برند 

و باید ۹درصد ارزش افزوده دهند .
بودجه  و  و هفتم توسعه  پنجم، ششم  برنامه  در  گفت:  مرادی 
سنواتی ۱۴۰۳ موضوع برگشت ۵۰ درصد مازاد درآمد به استان ها 

مطرح شده است که خواستار تحقق آن برای هرمزگان هستیم.
وی خواسته هرمزگانی ها درخصوص بار ملوانی را اجرای قوانین، 
بخشنامه ها، دستورالعمل ها و… خواند که برای ملوانان بوشهری 

اجرا می شود.
رئیس اتاق بازرگانی هرمزگان نیز در این نشست  با قدردانی از 
حضور وزرای کار و اقتصاد در جمع فعالان اقتصادی هرمزگان به 
تشریح پتانسیل ها و ظرفیت های اقتصادی هرمزگان در سطح ملی 
پرداخت. محمدرضا صفا همچنین از بنگاه های اقتصادی فعال در 
هرمزگان خواست برای تقویت اتاق بازرگانی استان ، کارت بازرگانی 

شان را از اتاق بازرگانی هرمزگان دریافت کنند.
صفا همچنین خواستار افزایش تعداد نمایندگان  شوراهای حل 
تا  مربوطه شد  امورات  در  تسریع  استان جهت  مالیاتی  اختلاف 

افزایش رضایت فعالان اقتصادی را به همراه داشته باشد.
وی تاکید کرد: در جلساتی که با وزیران کار و اقتصاد برگزار شده 
است ،امیدواریم این تصمیماتی که در جلسه اتخاذ شده است، گره 

گشای مشکلات فعالان اقتصادی استان باشد.
وی افزود: در این جلسه که بی نظیر بود وبیش از سه ساعت و 
نیم به طول انجامید ،بخش خصوصی توانست انتقادها و مشکلات 
ودرخواست های شان را بیان کنند و معاونان وزیر و مدیران عامل 
بانک های تجارت و رفاه کشور و معاون اقتصادی وزیر کشور نیز در 
این جلسه حضور داشتند که امیدوارم دستاورد خوبی برای فعالان 

اقتصادی استان داشته باشد.

تسریع در فضای سرمایه گذاری و بهبود محیط کسب و کار اولویت نخست ماست


